

In the fight against COVID-19, “Three-in-One” Prevention and Control Teams are the Secret Weapon of Shenzhen

As early as February 25, 2020, the Chinese CDC proposed community-based epidemic prevention and control.

Since then, Shenzhen has organized tens of thousands of “three-in-one” prevention and control teams to conduct community-based epidemic prevention.

They play a key role in control the sources of infection and cut off the channels of transmission.



Figure 1 Community-based epidemic prevention network of Shenzhen.

2 confirmed cases of COVID-19,Delta in Shenzhen on June 18, 2021. The following table is the workload statistics of 2 “three-in-one” prevention and control teams.

Quarantine 4 close contacts	Quarantine 12 overseas returnees
June 18, 2021-June 30, 2021	
3527 RT-PCR tests	1445 vaccinations



Figure 2 Resident Health Code Figure 3 Resident itinerary code

Everyone must wear a mask and provide the Resident Health Code or itinerary code to pass in and out of the public arena.

References

The University of Hong Kong-Shenzhen Hospital. Zhang Yang

[1] 殷道根,段学燕,王庆川,廖小兵,何能清,林伟东,田丰,何珍.基层医疗集团体系下社区健康服务机构防控新型冠状病毒肺炎疫情实践[J].实用心脑血管病杂志,2020,28(02):18-22.

[2] 国家卫生健康委.关于加强新型冠状病毒感染的肺炎疫情防控社区防控工作的通知[EB/OL].(2020-01-25)[2020-02-23].